



ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

ក្រសួងមុខងារសាធារណៈ

លេខ : មស.

សេចក្តីណែនាំ
ដើម្បីចូលរួមធន់ស្តារការរីករាលដាលនៃជំងឺកូវីដ-១៩
តុល្យត្រីការណ៍សហគមន៍ ២០ កុម្ភៈ

អនុវត្តតាមសារសំឡេងណែនាំបន្ទាន់ដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់របស់ **សម្តេចអគ្គមហាសេនាបតីតេជោ ហ៊ុន សែន នាយករដ្ឋមន្ត្រី** នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា នាថ្ងៃទី៨ ខែមីនា ឆ្នាំ២០២១ ដើម្បីរួមចំណែកទប់ស្កាត់ការឆ្លងរាលដាលក្នុងទ្រង់ទ្រាយជំនួរជំងឺកូវីដ-១៩នៃត្រីការណ៍សហគមន៍ ២០ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០២១ និងដើម្បីធានាបាននូវនិរន្តរភាពការងារប្រចាំថ្ងៃ ក្រសួងមុខងារសាធារណៈសូមដាក់ចេញនូវសេចក្តីណែនាំសម្រាប់ភ្នាក់ងារ មន្ត្រីរាជការ គ្រប់លំដាប់ថ្នាក់ និងភ្ញៀវនៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈ ដូចខាងក្រោម៖

- អនុវត្តតាមនាយកដ្ឋាន និងអង្គភាពផ្សេងទៀត ក្រោមឱវាទក្រសួង ដែលស្ថិតនៅក្នុងតំបន់មានការរីករាលដាលជំងឺកូវីដ-១៩ រៀបចំវគ្គបណ្តុះបណ្តាលការងារក្នុងចំនួន១០ភាគរយ ដោយត្រូវរក្សានិរន្តរភាពការងាររបស់នាយកដ្ឋាននិងអង្គភាពនីមួយៗ។ មន្ត្រីផ្សេងទៀតត្រូវយកចិត្តទុកដាក់បំពេញភារកិច្ចនៅផ្ទះរៀងខ្លួន ជានិច្ចកាល ក្រោមទទួលបានការទាក់ទង និងអនុវត្តតាមការណែនាំ។ នាយកសាលា អគ្គនាយក អគ្គាធិការ ប្រធាននាយកដ្ឋាន និងប្រធានអង្គភាពផ្សេងទៀតត្រូវចូលរួមប្រចាំការរាល់ថ្ងៃដើម្បីបំពេញភារកិច្ច និងគ្រប់គ្រងចាត់ចែងការងារអ្នកនៅប្រចាំការនិងអ្នកធ្វើការពីផ្ទះ។
- ពង្រឹងការអនុវត្តវិធានការការពារជំងឺកូវីដ-១៩របស់ក្រសួងសុខាភិបាល «៣ការពារ និង៣កុំ» ឲ្យបានម៉ឺងម៉ាត់ពេលគឺ ពាក់ម៉ាស់ លាងដៃ រក្សាគម្លាតសុវត្ថិភាព និង កុំទៅកន្លែងសាធារណៈបិទជិត កុំជួបជុំមនុស្សច្រើន និងកុំប៉ះពាល់គ្នា។ ទន្ទឹមនោះ មន្ត្រីទាំងអស់របស់ក្រសួងមុខងារសាធារណៈត្រូវស្រេតស្រួលទៅទទួលការចាក់វ៉ាក់សាំងការពារជំងឺកូវីដ-១៩ឱ្យបានគ្រប់ៗគ្នា។
- ផ្នែកសន្តិសុខ និងផ្នែកគ្រួសារនិរូបរបស់ក្រសួងត្រូវបង្កើនស្ថាពរទទួលខុសត្រូវខ្ពស់ និងបង្កើនប្រសិទ្ធភាពការងារគ្រួសារនិរូបសុវត្ថិភាពសុខភាពដោយការវាស់កំដៅ ការពាក់ម៉ាស់ ការបាញ់អាល់កុល ការលាងសម្អាតដៃជាមួយសារីប្រុសសារីធាតុសម្លាប់មេរោគផ្សេងទៀត និង ការចូលរួមស្នេន «QR Code ទប់ស្កាត់កូវីដ-១៩» ឱ្យបានហ្មត់ចត់ជាប្រចាំ។
- ករណីមានរោគសញ្ញាសង្ស័យថាមានការចម្លងមេរោគកូវីដ-១៩ ត្រូវផ្តល់ព័ត៌មានភ្លាម និងរាយការណ៍ជាបន្ទាន់ដល់សមត្ថកិច្ចសុខាភិបាលដើម្បីអន្តរាគមន៍ដោះស្រាយឲ្យបានទាន់ពេលវេលា។ ទទួលបានការណែនាំនេះ សូម ឯកឧត្តម លោកជំទាវ លោកស្រី ជាភ្នាក់ងារ មន្ត្រីរាជការគ្រប់លំដាប់ថ្នាក់ និងភ្ញៀវនៃក្រសួងមុខងារសាធារណៈចូលរួមអនុវត្តឱ្យមានប្រសិទ្ធភាពនិងស័ក្តិសិទ្ធភាពខ្ពស់តាមសេចក្តីណែនាំនេះ រហូតដល់មានការណែនាំផ្សេងៗ។

ថ្ងៃអង្គារ ១១រោច ខែផល្គុន ឆ្នាំថ្កុល ពោស័ក ព.ស.២៥៦៤
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី៩ ខែមីនា ឆ្នាំ២០២១

